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ALGEMEEN  
De prestaties van het eerste elftal drukken altijd een duidelijk stempel op het verenigingsleven. Misschien wel eens een wat te 
zwaar stempel, waardoor allerlei andere goede of minder goede, belangrijke of minder belangrijke zaken wat aan de aandacht 
van het doorsnee-lid ontsnappen.  
Wat betreft dat eerste elftal zaten we het afgelopen jaar zonder meer goed. Het duurde wel wat lang eer dat de LENSsers in 
de suksessen begonnen te geloven, maar nadat driekwart van de kompetitie was gespeeld, kon men er niet onderuit te 
erkennen, dat promotie naar de tweede klas tot de reële mogelijkheden ging behoren. Er ontstond een golf van enthousiasme, 
die de vereniging in een bruisende vloed overspoelde. Dat het tenslotte in een ebtij omsloeg, was jammer, maar niet dodelijk. 
Nu we enkele maanden later in dit jaarverslag terugblikken, overheerst de positieve gedachte aan een fijn seizoen.  
Tot de goede dingen op het voetbalveld behoren uiteraard de prestaties van A1 , dat zich schijnbaar moeiteloos in de 
regionale jeugdkompetitie speelde, ennatuurlijk ook de overige kampioenschappen bij senioren en junioren.  
Een positieve gedachte houdt men ook over als men denkt aan de grote inzet van velen - kommissieleden en medewerkers -
in het belang van hun vereniging Lenig en Snel.  
LENS is de laatste jaren een.stuk groter gegroeid en vergt daarom veel organisatorische aandacht. Onze vereniging blijkt een 
gunstige reputatie te hebben opgebouwd, waardoor jaarlijks vele nieuwe leden zich aanmelden. Het is alleen maar jammer, 
dat het bestuur noodgedwongen de toeloop moet afremmen. Het gemeentebestuur schermt herhaaldelijk met de term 
"schaalvergroting". Dat slaat dan kennelijk niet op Lenig en Snel, want voor een nog grotere "LENS-schaal" is geen plaats. 
Het bestuur zou nu wel eens van de Haagse yroede vaderen willen vernemen, wat ze nu precies onder schaalvergroting 
verstaan en hoe ze dat denken te realiseren. Het bestuur pleit ervoor, dat het gemeentebestuur duidelijke richtlijnen opstelt, 
waarin komt te staan, hoe groot oen voetbalvereniging moet zijn, of mag worden. En bovendien dient in die richtlijnen te 
worden vermeld, op welke wijze het streven naar multisportverenigingen gestalte dient te krijgen. Hierover worden veel 
woorden vuil gemaakt. Die woorden echter beginnen steeds holler te klinken.  
 
BESTUUR  
Tijdons de op maandag 21 juni 1971 gehouden algemene vergadering werd het bestuur op penningmeester C. 
Nieuwenhuizen na, die zich niet meer horkiesbaar had gesteld, herkozen in de volgende samenstelling:  
J.M. v.d.Kleij   (voorzitter),  
G.H.C. Halleen   (sekretaris), 
A.N. van Egmond  (penningmeester),  
S.A.P. de Bruyn en  
C.T.W. v.d. Laan  (kommissarissen).  
Het bestuur heeft het afgelopen jaar zeer intensief moeton werken. De verklaring hiervoor is vrij simpel. De problemen zijn in 
aantal en omvang met de vereniging meegegroeid. Kent de op zich kleine bestuursbezetting van vijf personen voordelen als 
slagvaardigheid en intensief onderling kontakt, nadelen zijn er toch ook. Er moet voel werk door weinig mensen worden 
verzet. Volgens de statuten en reglementen mogen de kommissies tot taak hebben het uitvoerende werk uit bestuurshanden 
te nemen, gebleken is intussen, dat er nog voel uitvoerend werk voor het bestuur overblijft. In het recente verleden is de al 
dan niet betaalde administrateur ter sprake gebracht. Een onderzoekje naar de aard van diverse werkzaamheden leidde 
echter tot de konklusie, dat zo'n administrateur een "mens met duizend poten" moest zijn. Doorgaans worden evenwel 
uitsluitend mensen met twee poten aangetroffen. De bezetting van een te creëren funktie van administrateur is daarom een 
uiterst moeilijke zaak, wil hij tenminste in staat zijn de taak van de onbezoldigde bestuurders aanmerkelijk te verlichten.  
In nauw verband hiermee staan do gedragingen van "het lid van de vereniging" . Als de leden wat meer oog hadden voor het 
materiaal, de accommodatie en de organisatie, dan zou er al heel veel gewonnen zijn, dan zouden bestuursleden en 
kommissieleden heel wat minder nazorg hebben. Dit soort situaties hebben bij andere verenigingen al tot forse crises geleid. 
We hebben allemaal via de kranten kunnen vernemen, hoe het bestuur van onze zustervereniging Westerkwartier 
moegestreden aftreden als uiterste “oplossing" zag. Omdat enkele leden daardoor op het nipportje uit hun weinig zorgvolle 
droom werden gewekt, kon het bestuur van WK tijdelijk althans worden gered. Dat bestuur bleef niet aan zonder de 
toezegging van de loden, dat zij zich zouden onderwerpen aan een verplichte corveedienst.  
De hier geschetste problematiek heeft ook financiële kanten. Als je over voldoende financiële middelen beschikt is het geen 
kunst voor vrijwel alle in een vereniging te verrichten werkzaamheden betaalde krachten aan te trekken. Daarmee wordt het 
dan tevens onmogelijk andere belangrijke taken aan te pakken, zoals een noodzakelijke aanpassing van de akkommodatie. In 
ons geval zou dat frustrerend werken op onze onbezoldigde functionarissen,. die op het ogenblik onvoldoende mogelijkheden 
hebben hun werk voor do vereniging te ontplooien. Duidelijk moet ook zijn, dat de financiële middelen van een sportvereniging 
niet dusdanig ruim zijn, dat aIIe werkzaamheden door betaalde krachten zouden kunnen worden verricht. Tenzij natuurlijk de 
kontributies op een schrikbarend hoog niveau zoudon worden gebracht; maar dat zullen we  maar buiten beschouwing laten. 
Het is een wat ongebruikelijk lange inleiding tot het eigenlijke bestuurswerk geworden, die misschien een wat dieper zicht 
biedt op de algemee problematiek van een grote vereniging. Een problematiek, waarover binnen het bestuur veel is 
gediscussieerd.  
Bekend mag worden verondersteld, dat het bestuur er geen stringente onderlinge taakverdeling op na houdt. Natuurlijk leidt 
de voorzitter de vergaderingen en besprekingen, houdt de sekretaris zich bezig mot korrespondentie en koördinatie en 
beheert de penningmeester de financiën. Daarnaast worden zij echter geacht “gewoon" bestuurslid, dan wel kommissaris te 
zijn; alle vijf bestuursloden dienen op de hoogte te zijn van hetgeen zich in en om de vereniging afspeelt. Het bestuur 
vergadert in elk geval op maandagavond in het klubgebouw en is dan bereikbaar voor de eveneens aanwezige kommissies.  
Op die avond worden de lopende zaken besproken en zo mogelijk afgehandeld. Besprekingen over speciale onderwerpen 
vinden plaats op een andere avond in de week; dergelijke besprekingen vonden één tot tweemaal per maand plaats. 
Daarnaast word getracht zoveel mogelijk bij alle aktiviteiten van de vereniging aanwezig te zijn. Een schier onmogelijke 
opgave, omdat die aktiviteiten dagelijks plaatshebben en het bestuur wordt gevormd door vijf mensen, die ook nog een 
gewone werkkring hebben. Dan dient de vereniging ook nog daarbuiten te worden vertegenwoordigd: vergaderingen van 
voetbalorganisaties, talloze recepties van zusterverenigingen, etc.  
Het bestuur is niet tevreden met de werkwijze op maandagavond. In haar streven niet achter de feiten aan te lopen, is het 
bestuur te lang in de bestuurskamer bezig, hetgeen mede veroorzaakt wordt door het in- en uitlopen van kommissieleden. 



Daar het bestuur aan dit laatste niet wenst te tornen, zal op sommige momenten uitstel van behandeling van bepaalde zaken 
noodzakelijk zijn om meer ruimte voor kontakt met de kommissies te scheppen. Hieruit is ook de gedachte voortgevloeid om 
eenmaal per maand een openbare gekombineerde kommissie- en bestuursvergadering te houden, hetgeen het kontakt tussen 
bestuur en kommissies en tussen kommissies onderling zal moeten bevorderen. Het kontakt met de buurverenigingen op het 
sportkompleks is het afgelopen jaar minder intensief geweest. Gelukkig is dit niet te wijten aan een verslechtering van de 
onderlinge verstandhouding, maar aan een goeddeels ontbreken  
Van gemeenschappelijke problemen.  
Op de vergaderingen van de KNVB en aanverwante organisaties heeft het bestuur onder meer stelling genomen tegen het 
uitgeven van een voor alle leden verplicht bondsblad, vanwege daaruit voortvloeiende extra kontributieverhoging.   
Over het te snel groeiende ledental is dikwijls gediskussieerd. Elders in dit jaarverslag leest u er meer over. Een gevolg van de 
sterk groeiende vereniging Lenig en Snel, is, dat de huidige akkommodatie niet meer "past". Er zijn zoveel aktiviteiten en zo 
weinig alternatieve ruimten, dat de kommissies - vooral op maandagavond - niet in staat zijn hun besprekingen behoorlijk te 
voeren; administratieve bergruimten ontbreken; de berging voor keuken en wedstrijdmateriaal is absoluut onvoldoende. Dit 
alles deed het bestuur besluiten plannen tot nieuwbouw uit te werken. Plannen, waarover tijdens een speciale 
voorlichtingsavond de belangstellende leden werden geïnformeerd. In de loop van 1973 zal pas met de eigenlijke bouw 
kunnen worden begonnen, voornamelijk, omdat ambtelijke molens nogal lang plegen te draaien.  
Voor het eerst werden in de Afd. Den Haag het afgelopen seizoen officiële damesvoetbalwedstrijden georganiseerd. LENS 
nam aan deze bekerkompetitie deel met 1 dameselftal. Als gevolg van ruimtegebrek moest het aantal dameselftalIen beperkt 
blijven tot één. En dat zal wel zo moeten blijven. Slechts de verenigingen, die ruim in hun veldakkommodatie zitten (dat zijn er 
niet zoveel) kunnen zich meerdere dameselftallen permitteren.  
De bestuursleden S.A.P.de Bruijn en A.N.van Egmond besloton zich aan het eind van hot verenigingsjaar niet meer 
herkiesbaar te stellen. Simon de Bruijn kon het vele werk voor zijn bedrijf niet meer kombineren met het drukke bestuurswerk. 
In de wetenschap, dat hij LENS niet helelemaal uit het oog verliest, danken wij hem voor zijn niet geringe inbreng. Ton van 
Egmond zag zich gonoodzaakt na een jaar alweer af te haken. Hij studeert het komend jaar af en dat gaat natuurlijk voor. Ook 
Ton danken wij voor zijn bestuurswerk.   
LEDENTAL  
Aan het begin van hot verenigingsjaar telde Lenig en Snel 640 leden, het jaar ervoor 588. De vrij sterke stijging van het 
ledental zette zich ook nu weer voort, zo zelfs, dat voor een te groot aantal elftallen moest worden gevreesd. Om die reden 
werd aan het gemeentebestuur om uitbroiding van de veldakkommodatie gevraagd; het antwoord was negatief. Intussen 
naderde het einde van hot seizoen en besloot het bestuur bij wijze van experiment een gedeeltelijke ledenstop in te voeren. 
Welpen en familieleden van leden zouden ongelimiteerd worden toegelaten, terwijl voor de overigen selektienormen op basis  
van voetbalkwaliteiten golden. Daar de "stop" pas laat in het seizoen werd ingevoerd, is het effekt ervan nauwelijks zichtbaar 
geworden. Aan het eind van het verenigingsjaar telde LENS namelijk 704 ledon: 175 nieuwe leden hadden zich aangemeld en 
111 bedankten voor het lidmaatschap. De bedankjes betroffen in de meeste gevallen "verhuizing haar buiten d stad".  
Voorts waren er nogal wat jonge leden, die bij nader inzien toch maar liever wat anders deden (zoals met vader en moeder 
mee naar weekendhuisje of camping). Het aantal senioren nam toe. Begonnen werd met 179 senioren, er kwamen 24 nieuwe 
bij en 26 bedankjes. Toch telden we aan het eind van hot verenigingsjaar 199 senioren, omdat er 22 overkwamen uit de 
junioren.  
Het aantal A-klassers nam iets toe, hoewel er toch veel aan de senioren werden afgestaan. Begonnen werd met 99; er 
kwamen er 15 bij en er gingen er 15 af; 30 B-klassers werden A-kIasser en 22 A-klassers senior; resultaat 107 A-klassers.  
Het aantal.B-klassers bleef vrijwel gelijk. We begonnen met 85; er kwamen er 14 bij en er gingen 20 af; 39 C-klassers werden 
B-klasser en 30 B-klassers werden A-klasser; resultaat 88 B-klassers.  
Het aantal C-klassers nam wat toe. Begonnen werd met 92; 14 kwamen erbij en 22 gingen eraf; 39 werden B-klasser en 52 
kwamen over uit de pupillen; resultaat 97 C-klassers.  
Het aantal pupillen nam toe; begonnen werd met 87; 31 kwamen: erbij en 12 gingen eraf; 37 kwamen over uit de welpen en 
52 gingen naar de C-klasse. Resultaat 97 pupillen.  
Het aantal welpen liep iets terug. Begonnen werd met 49; 46 erbij en 13 eraf; 37 gingen naar de pupillen; resultaat 45 welpen.  
Het aantal niet-spelende leden nam sterk toe. Begonnen word met 37; er kwamen er 25 bij en 3 gingen eraf; resultaat 59. Het 
aantal damesleden bleef 12.  
Uit het aantal aanmeldingen blijkt, dat de ballotagekommissie niet over werk had te klagen. Vooral bij de nieuwe junioren, 
pupillen en welpen blijkt het kontakt van de ouders via de ballotagekommissie met de vereniging op prijs te worden gesteld.  
SENIOREN  
Voor het eerst in de LENS-historie moesten seniorenteams in de kompetitie op zondag om 10.00 uur beginnen. De eerste 
wedstrijden om 12.00 uur laten beginnen kon niet meer, wegens het grote aantal elftallen op zondag; 13 senioren en 4 
junioren. Veel spelers zagen bij voorbaat op tegen dat vroege beginnen, maar achteraf bezien is het allemaal erg 
meegevallen. Er zijn zelfs senioren, die graag om 10.00 uur beginnen. Ondertussen gaf dat vroege uur ook de nodige 
organisatorische problemen voor de Seko, die immers mede tot taak heeft tegenstanders; scheidsrechters en officials op te 
vangen en materiaal uit te geven. Dit word opgevangen door het instellen van een wisseldienst. Weinig medewerking kreeg de 
Seko van de elftallen bij uitgeven en innemen van materiaal, om van het over de afrastering en in de sloot geraakte materiaal  
maar niet te spreken. Dit alles gaf de Seko onvoldoende gelegenheid spelers en elftallen te bekijken. Het komend seizoen zal 
dit alles volledig anders gaan worden geregeld met inschakeling van de elftallen zelf bij de materiaalvoorziening. Een 
voorzichtig begin word gemaakt met het formeren van vaste elftalgroepen; bij sommige elftallen slaagde dit experiment goed.  
Zeer tevreden kunnen we zijn over de prestaties; vooral de promotie van het derde elftal naar de KNVB was een voortreffelijk 
sukses.  
De training van de eerste selektiegroep stond dit jaar voor het eerst onder leiding van de heer W.G.Anderiesen, die op 
dinsdagavond ook de tweede groep trainde. De opkomst van do eerste groep was uitstekend, die van de tweede slecht. Op 
donderdag werd de training van de tweede groep geleid door de heer J. Willems, die wegens een blessure zijn taak liet 
overnemen door de heer C. Franke. Dan was er nog een trainingsmogelijkheid voor de overige senioren op vrijdagavond, die 
redelijk werd bezocht.  
JUNIOREN , PUPILLEN EN WELPEN  



Telde onze vereniging aan het eind van vorig seizoen 35 elftallen, aan het eind van dit seizoen waren dat er alweer 37. De 
Junioren Kommissie is erin geslaagd dit grote aantal elftallen voortreffelijk te "runnen". Het mag de Juko een troost zijn, dat dit 
aantal als gevolg van do ingevoerde gedeeltelijke ledenstop niet veel groter zal kunnen worden. Voor het eerst werd de  
zorg voor de pupillen en welpen grotendeels overgelaten aan een Pupillen- en Welpen Kommissie (Puweko), waarmee een 
verlichting van het Jukowerk werd bereikt; vooral uiteraard op zaterdagmorgen. De Puweko zal er alleen aan moeten wennen, 
dat de leden van deze kommissie niet tegelijkertijd leider van een elftal kunnen zijn.  
Hoewel dit ook is vermeld in het verslag van onze Jukosekretaris, willen we toch de aandacht vestigen op het feit, dat vrijwel 
alle elftallen werden begeleid door een vaste leider. Daarop kunnen we inderdaad trots zijn, temeer daar wij bij vele andere 
verenigingen de klacht horen: leiderstekort.  
Een prestatie, die eruit springt, is die van A1, dat wist door te dringen tot de regionale jeugdkompetitie. De intensieve training 
heeft die prestatie mede mogelijk gemaakt. Op dit punt schieten de jongere selektiegroepen tekort. Daarom zullen het komend 
seizoen de B- en C-selekties ook tweemaal per week getraind gaan worden, terwijl ook meer aandacht aan de begeleiding zal 
worden besteed. Voorts behoeft de pupillentraining meer aandacht.  
SPORTTOTO.  
De gang van zaken rond de Sporttoto was zeer bevredigend. Er is oen algemeen teruggaande tendens, maar dankzij de 
aktiviteiten van onze aktieve Totokommissie wist men het niveau van vorig jaar te handhaven. Het ziet er naar uit, dat de toto 
het komend seizoen nog op de vanouds bekende wijze zal draaien. De kabinetscrisis heeft de behandeling van de wijziging 
van de Wet op de kansspelen vertraagd. Wat betreft de toto wordt ondor meer voorgesteld de registratieplicht te laten 
vervallen en de detailhandel meer in te schakelen bij het verspreiden en innemen van formulieren. Dit laatste zal vooral voor 
do sportverenigingen nare konsekwenties hebben, omdat daardoor een gedeelte van de inkomsten verloren gaat. Voorts 
bestaan er plannen tot invoering van een Nederlandse Lotto. De Sporttotalisator heeft de organisatie daarvan geclaimd, maar 
of ze die ook krijgt, is een tweede. Ondertussen gaan steeds meer stemmen op toch maar geen Lotto in te voeren, omdat het 
aantal potentiële deelnemers in ons land te klein is. Men zou in dat geval meer trekkingen van de Staatsloterij willen. Al met al 
een onzekere toekomst voor de sportverenigingen, die zich jarenlang met groot enthousiasme hebben ingezet voor de toto. In 
dit verband mogen we Sonja Jager wel eens noemen, die nu al vele jaren gastvrouw is van onze totokommisie en daarbij niet 
schroomt zelf het nodige administratieve werk te verrichten.  
KLUBGEBOUW  
De exploitatie van het klubgebouw ontwikkelde zich gunstig. De taak van de klubgebouwbeheerders is er intussen niet lichter 
op geworden. Het bleek noodzakelijk het werk van de beheerders voor het komende seizoen aanzienlijk te verlichten. Een 
poging om dit te bereiken door het inschakelen van eigen leden is gestrand op gebrek aan voldoende belangstelling. Daarom 
werd naast het echtpaar Hierck gezocht naar een derde persoon, die op bepaalde dagen of avonden het beheer op zich zou 
kunnen nemen. Daarnaast blijft hulp van eigen leden geboden om tijdons piekuren de drukte te kunnen opvangen. De 
verhoogde inkoopprijzen, ondor meer word een accijns op de frisdranken ingevoerd, noopte tot verhoging van de 
verkoopprijzen. Terwille van vooral onze jeugdige leden zijn de prijzen van een aantal artikelen bewust laag gehouden.  
Voor het overige verwijzen we naar het verslag van de Klubgebouw Kommissie, die het afgelopen jaar het financiële beheer 
naar genoegen heeft gevoerd. 
AKKOMODATIE  
Eerder in dit jaarverslag is al gewezen op de noodzaak de bestaande klubakkommodatie aan te passen, omdat met ergerlijk 
ruimtegebrek wordt gekampt.  
Juist voor het einde van het verenigingsjaar kwam de CV-installatie gereed, hetgeen een serviceverbetering gedurende de 
natte en koude maanden betekent. Hetzelfde geldt nu eindelijk ook voor de scheidsrechters, die bij ons op bezoek komen, nu 
de scheidsrechterslokalen zijn gemoderniseerd. Vermeld mag worden, dat van de zijde van de gemeente diverse malen 
komplimenten zijn gekomen over het voortreffelijke onderhoud van opstallen en terreinen door Piet de Jongh en zijn 
medewerkers. Het is vooral hun ergernis, dat de kleedlokalen soms in onnodig vervuilde staat worden aangetroffen. 
Gesproken kan ook worden van een zeer goede samenwerking met de terreinbeheerders van de gemeente, waarbij ook met 
genoegen kan worden gekonstateerd, dat de kwaliteit van de door ons bespeelde velden jaarlijks beter wordt. Het woord 
"terreinmeesters" is hier beslist op z'n plaats. Vermelden we nog, dat door zelfwerkzaamheid van onze Akkommodatie 
Kommissie de ballenvanger achter de trainingsstrook is doorgetrokken achter het tweede en derde veld.  
LENSREVUE   
Door het onherstelbaar in ongerede raken van onze stencilapparatuur en het niet beschikbaar zijn van voldoende technische 
medewerkers was het bestuur kort na hot begin van het verenigingsjaar genoodzaakt de LENSrevue in druk te laten uitgeven. 
De uiterlijke fraaiheid van ons klubblad wekte alom bewondering, maar de hoge kosten daarentegen legden ons beperkingen 
op t.a.v. het aantal wekelijks uit te geven pagina's. De redaktie kon zich hierdoor minder uitleven, dan zijzelf wenselijk achtte. 
Toch meent het bestuur, dat de beschikbare ruimte niet optimaal is benut. Te dikwijls nog kwam het voor, dat een gedeelte 
van de beschikbare ruimte onbenut bleef. De kwaliteit van de inhoud van ons klubblad was zeer wisselend; uitstekende 
artikelen werden soms gevolgd door onzorgvuldig geredigeerde artikelen. Voorts kan nog worden opgemerkt, dat het overleg 
tussen bestuur en redaktie voor verbetaring vatbaar is. Naar de mening van het bestuur zou de redaktie meer aandacht 
moeten besteden aan de gebeurtenissen binnen de vereniging. Extra handicap voor de redaktie was nog de grote ruimte, die 
wekelijks wordt ingenomen door de opstellingen. Het bestuur heeft de betrokken kommissies voor hot komend seizoen 
opgedragen een systeem van maandelijkse opstellingen in te voeren, zodat het klubblad meer leesstof kan bevatten. Om 
financiële redenen wordt teruggekeerd naar een uitgave in stencilvorm.  
ONDERLING KONTAKT  
Duidelijk is weer aangetoond, dat de zaterdagavond voor het organiseren van avonden in verenigingsverband ongeschikt is. 
De KaKa verdient een kompliment voor de 'voortreffelijk georganiseerde en geslaagde klaverjasdrives; de autorally kon helaas 
niet doorgaan. De traditionele start van het seizoen met een barbecue verdient prolongatie wegens bewezen sukses. De 
Juniorenraad heeft moeten ondervinden, dat het organiseren van beatavonden beter aan de KaKa kan worden overgelaten.  
SLOTBESCHOUWING  
Een groeiend en bloeiend Lenig.en Snel heeft noodgedwongen de ledentoestroom moeten indammen. Het gemeentebestuur 
zal de sportverenigingen op korte tormijn uitvoorbare richtlijnen moeten geven omtrent de gewenste struktuur en omvang.  
Het bestuur ondertussen tracht de akkommodatie aan de volgens haar bestaande eisen des tijds aan te passen, zodat in elk 
geval onze hardwerkende kommissies zich voldoende kunnen ontplooien. Van de leden wordt verwacht, dat zij het onze 



funktionarissen niet overmatig lastig maken, maar integendeel waar nodig medewerking verlenen. Het groeiende aantal 
medewerkers en funktionarissen ( zo'n 120 ! ! ) geeft echter reden tot optimisme.  
 
Guido Halleen  
algemeen sekretaris.  
 
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE  
Het afgelopen seizoen bestond de SEKO uit de heren:  
J.Bom,  
G.Coomans, 
H.Jacobi,  
H.A. v.d.Steen,  
G. v.d.Velde en  
Ph. de Zwart.  
De heer J.van Westing, die aanvankelijk eveneens deel zou uitmaken van de Seko, was helaas door omstandigheden 
verhinderd.  
Do werkzaamheden werden in samenwerking gedaan en over het algemeen genomen kunnen wij zeggen in tweeërlei opzicht 
een goed seizoen achter de rug te hebben. Ten eerste, omdat wij niet veel "last" hebben gehad van ontevreden spelers en ten 
tweede, omdat de resultaten bepaald goed tot zeer goed te noemen waren.  
In het kort nog even een overzicht van de diverse elftallen.  
Wat het 1e en 2e elftl betreft, leverden wij alleen maar reserves en wekelijks was er hierover kontakt met de trainer, welk 
kontakt steeds in een zeer prettige sfeer is verlopen.  
Het 3e elftal heeft het gepresteerd doorlopend aan het hoofd van de ranglijst te blijven met als gevolg het kampioenschap en 
promotie naar de reserve 3e klas van de KNVB. Weliswaar word er een enkele wedstrijd verloren, maar dat lag zeker niet aan 
de spelers, maar wel aan de ballen. De leiding van dit elftal was in zeer goede handen en de Seko is hiervoor  
zeer zeker een groot woord van dank verschuldigd aan de heer J. Willems.  
Het 4e elftal heeft lange tijd hoge ogen gegooid voor de bovenste plaats, maar onenigheid in het elftal en enkele schorsingen 
deden dit elftal aan het einde van de kompetitie in de middenmoot belanden. Heel jammer, dat de leider van dit elftal, de heer 
Bloks, door ziekte meerdere wedstrijden niet aanwezig kon zijn. Want in dat geval had het zeker anders gelopen. Ook aan de 
heer Bloks onze hartelijke dank voor zijn leiderschap.  
Het 5° elftal (helaas zonder leider) was een duplikaat van het 4e elftal. Lange tijd heel goed gedraaid, maar eveneens door 
onenigheid en schorsingen afgezakt naar de middenmoot.   
Het 6e team, met een fantastische aanvoerder (de heer F.Straathof) wisselde zeer goede wedstrijden af met zeer slechte, 
waardoor onnodig punten worden verspeeld aan lager geplaatste tegenstanders. Ook hierdoor een middenmotor in de 
eindrangschikking.  
Het 7e elftal, onder aanvoerderschap van de heer S.Douw, leek lange tijd regelrecht op het kampioenschap af te gaan, maar 
een zeer ongelukkige wedstrijd tegen Concordia kostte het kampioenschap.  
Het 8e elftal stuurden wij met angst en beven de kompotitie in. Jonge jongens met een weliswaar prima aanvoerder, de heer 
G. Duyvesteyn, hebben wij in het beginstadium niet in staat geacht het ver te schoppen. Maar wat gebeurde? Door een 
enorme inzet werd ongeslagen het kampioenschap behaald. Dat hierna nog 2 wedstrijden werden verloren deed er niet meer 
toe. Bravo!  
Gedurende de gehele kompetitie is het 9e elftal een zorgenkind geweest. Grotendeels bestaande uit oud-Utopia-spelers 
hebben wij dit elftal toch laten draaien, zoals het ongeveer is gestart aan het begin. Als Seko waren wij uiteindelijk blij, dat wij 
niet hebben moeten ingrijpen, want enkele goede wedstrijden zorgden ervoor, dat er geen degradatiegevaar bestond.  
Ons. 10e elftal. Het "oude" sterrenelftal. Veel woorden maar ook daden. Doelpunten bij de vleet en ongeslagen kampioen. 
Proficiat 10e .  
Het 11e team ging iedere zondag gelaten het veld in. Hot kon vriezen of dooien. Zeer afwisselend werd er gespeeld, wat ook 
in de rangschikking tot uiting kwam. De afsluiting van do kompetitie vond plaats in do onderste regionen. Volgend jaar beter!  
Onze veteranen oftewel ons 12e elftal, gestart met een gelijkspel tegen WIK, waarbij onze eminente aanvoerder, de heer 
A.van.Luxemburg, een jubileum vierde en bedacht werd met een door de heer Scholten fantastisch gemaakte taart, bleven zij 
ongeslagen. en behaalden een prachtig kampioenschap. Hulde aan deze oude garde! Menig jong elftal zou hieraan een 
voorbeeld kunnen nemen.  
Hulde eveneens aan ons 13e elftal. Noodgedwongen bestond hiervoor een groep van 17 spelers, die onderling wisselden. 
Iedere vrijdagavond waren de meeste spelers van dit elftal aanwezig om te trainen en het is heel jammer, dat het 
kampioenschap op het nippertje niet werd gehaald. Wat zij echter presteerden aan inzet en onderlinge verstandhouding kan 
men zich bijna niet beter wensen.  
De Seko is zeer tevreden met de 4 kampioenen en wij zeggen dan ook dank aan de spelers van alle elftallen. Van onze kant 
zullen wij proberen ook het komend seizoen weer zoveel mogelijk homogene groepen voor de elftallen samen te stellen. Wij 
vertrouwen dan ook, dat ook het komende seizoen weer een goede samenwerking met alle spelers mogelijk is.  
Namens de SEKO  
H.A. v.d.Steen  
 
JAARVERSLAG AKKOMMODATIEKOMMI SSIE  
Ook dit jaar zijn er weer verschillende plannen uitgavoerd. Achter het 2e en 3e veld en de trainingsstrook verscheen een 
nieuwe ballenvanger, die al heel wat ballen richting sloot heeft tegengehouden. Er zijn weer een aantal reklameborden 
bijgekomen en ook het langverwachte scorobord is in de loop van het jaar geplaatst.  
In de kleedgebouwen en in het klubgobouw is centrale verwarming aangelegd. De G drainering werd gedeeltelijk vernieuwd, 
o.a. nieuwe putten en de schoidsrechterslokalen werden geheel verbouwd. Dit laatste had tot gevolg dat de materiaalhokken 
verplaatst moesten worden en opnieuw ingedeeld.   
Al deze vernieuwingen hebben het ordelijk verloop gedurende enige tijd in de war gestuurd.  



Een van de belangrijkste resultaten van het afgelopen jaar is, dat er een goede koördinatie tot stand is gekomen om alle 
werkzaamheden uit te voeren. Vooral het onderhoud en schoonmaken van klub- en kleedgebouwen heeft heel wat uren 
gekost.  
Jammer was dat wij dikwijls twvwrgeefs ewn beroep deden op onze leden een handje te helpen:als dat nodig was. Ook hopen 
wij dat vernielingen aan banken, deuren en lampenon nu eindelijk eens tot het verleden gaan behoren.  
De KNVB heeft dit jaar onze velden en kleedkamers twemaal gekontroleerd en in orde bevonden. De dugouts moesten 
vernieuwd worden, omdat ze in de slot terecht gekomen waren. De verlichting heeft het uitstekond gedaan. Twee kleine 
storingen waren snel verholpen.  
Onze velden waren dit jaar in uitstekende staat gebracht door de heren van de gemeente. Regelmatig worden reparaties 
uitrgevoerd om de velden in goede conditie te houden. De samenwerking met de Heren Appeldoorn en Jungman c.s. was ook 
dit jaar weer voortreffelijk. Op het moment dat wij dit schrijven is de afrastering langs het eerste veld verwijderd. Zeer 
binnenkort zal een nieuw hekwerk worden geplaatst evenals een grote ballenvanger achter het doel op het tweede veld. Dit 
zal vooral bij avondwedstrijden heel laat zoekwerk besparen. Al deze uitbreidingen gaan uiteraard ook meeer onderhoudswerk 
eisen. vrij hopen volgend seizoen niet tevergeefs een beroep op alle LENSers te kunnen doen.  
Akkommodatiekomndssie, 
P.de Jongh sr.  
 
JAARVERSLAG KLUBGEBOUWKOMMISSIE  
Uit de in de jaarstukken gepubliceerde cijfers mogen wij de konklusie trekken, dat de exploitatie van het klubgebouw aan de 
financiële verwachtingen heeft beantwoord.  
Gezien hot feit, dat de inkomsten uit deze exploitatie gerekend mogen worden tot een van de pijlers waarop de 
verenigingshuishouding berust, nemen wij aan dat het resultaat tot tevredenheid kan stemmen. We mogen gerust stellen dat 
dit resultaat mede bereikt kon worden door een goede samenwerking van al degenen, die zich in het afgelopen 
verenigingsjaar voor dit werk hebben ingezet.  
Op de eerste plaats vanzelfsprekend de heer en mevrouw Hierck. We geloven dat u het met ons eens zult kunnen zijn dat we 
niet mecrkunnen spreken van "In kantine". maar  
dat het beheren van ons klubgebouw is uitgegroeid tot het leiden van een "zaak", waarbij van "bedrijfsvoering" sprake moet 
zijn. In dit opzicht heeft do kommissie dan ook veel lering kunnen trekken uit de vakkennis en ervaring van de heer en 
mevrouw Hierck.  
Bijzondor erkentelijk zijn we ook voor de medewerking welke we mochten ontvangen van de dames mevrouw van Doorn en 
Janssen. U kunt zich nauwelijks voorstellen hoeveel werk door beiden werd verzet. Bovendien is het niet altijd even prettig 
om, terwijl anderen genieten van de voetbalwedstrijd, je in de keuken terug te trekken en ervoor te zorgen, dat na afloop van 
de wedstrijd iedereen binnen de kortst mogelijke tijd zijn vreugde of verdriet kan afreageren.  
Ook op mevrouw Scholten, Mej. A. v.d.Kruk en Ben Ruiterman kon ten allen tijde een beroep worden gedaan, terwijl nog 
meerdere anderen zo nodig de helpende hand wilden uitsteken.   
Onzerzijds dan ook gaarne "hartelijk dank" .  
De vele aktiviteiten welke er in het komende verenigingsjaar op het programma staan maken het noodzakelijk, dat het 
klubgebouw een nog groter aantal uren geopend zal moeten zijn. Hierdoor moest een andere taakverdeling worden 
gevonden.  
In het komende jaar zal naast de heer en mevrouw Hierck ook mevrouw Scholten de scepter gaan zwaaien. De onderlinge 
afspraken geven ons de overtuiging, dat ook nu voor een goede samenwerking kan worden ingestaan.  
Vanzelfsprekend zal ook nu weer medewerking van anderen onontbeerlijk zijn.  
We vertrouwen er evenwel op dat het aan deze medewerking niet zal ontbreken.  
Do plannen voor de uitbreiding van het klubgebouw zijn u allen bekend. Hoewel deze in het komende seizoen waarschijnlijk 
nog niet geheel verwezenlijkt zullen zijn, staat het bij voorbaat vast dat de werkzaamheden zullen toenemen. In principe 
behoeven daartegen geen bezwaren te bestaan, hoewel een en ander dan ook wel in de exploitatie tot uitdrukking dient te 
komen. Bewaking van de exploitatiekosten zal terdege in het oog moeten worden gehouden.  
Inhaerent hieraan is dat voor de toekomst ook dit onderdeel.van het verenigingswerk voor een belangrijk deal tot de taak van 
de leden zal gaan behoren. Hieraan zal in de nabije toekomst grote aandacht dienen te worden besteed. 
Klubgebouw-kommissie 
H. Houkes  
W. KroI.  
 
JAARVERSLAG BALLOTAGEKOMMISSIE  
Uiteraard is er over een Ballotagekommissie niet veel te "verslaan". Ik kan alleen zeggen dat de bijeenkomsten prettig zijn 
verlopen en mijn indruk is dat de ouders (van de junioren) deze min of meer "officiele" kennismaking wel op prijs stellen. Ik 
meen, dat het ook voor ons weI nuttig was om eens een praatje te maken met de ouders van de toekomstige junioren. 
pupillen of welpen.  
’s-Gravenhage, 5 juli 1972 
P.Meershoek.  
 



JAARVERSLAG JUNIORENKOMMISSIE  
De Juniorenkommissie, die aan het begin van het seizoen 1971-72 bestond uit de heren  
A.Bertens,  
G.Duivesteijn,  
G.de Hoogd,  
J.C.Hop,  
N.H.Osse en  
G.B.v.d.Steen,  
werd in de loop van het seizoen uitgebreid met de heer A.Becker.  
Reeds aan het eind van het seizoen 1970-71 werden plannen gemaakt om naast de Juko nog een kommissie in het leven te 
roepen teneinde de werkzaamheden van de Juko te verlichten. Deze kommissie, de PUWEKO, zou zich speciaal gaan bezig 
houden met de Pupillen en Welpen en alles wat daarmede te maken heeft. Het seizoén 1971-72 is als experiment te 
beschouwen. De samenstelling van de Puweko was als volgt:  
N.H.Osse, als afgevaardigde van de Juko,  
Th.Hoefnagel, als senior, en  
Th.Booms,  
J.Disseldorp,  
P.v.d.Steen en  
J.Zoun als A-klassers.  
Ondanks de afsplitsing van de Puweko bleven de werkzaamheden van de Juko zich steeds meer uitbreiden, zodat in de loop 
van het seizoen bovenvermelde aanvulling noodzakelijk bleek. De kompetitie werd gestart met 8 A-, 7 B- en 7 C-elftallen, 
waarvan 4 A-elftallen op zondag en de rest op zaterdag speelden.  
De Puweko had de zorg over 8 pupillen en 5 welpen-elftallen aan het begin van het seizoen. In de loop van het seizoen 
werden nog 1 pupillen en 1 welpenelftal aan de kompetitie toegevoegd, waaruit blijkt, dat de aanwas van jeugdige nieuwe 
spelers niet zo groot was als vorige seizoenen.  
Behoudens een enkele uitzondering konden deze elftallen gedurende het gehele seizoen op een vaste leider rekenen, 
hetgeen betekent, dat ruim 30 LENS-leden zich hiervoor beschikbaar stelden. Voegen wij daar nog bij de A-klassers en 
enkele senioren, die bereid waren om de wedstrijden van pupillen en welpen als scheidsrechter te leiden en enkele senioren, 
die weer een trainingsgroep ondor hun hoede namen, dan mogen wij stellan dat wij als vereniging toch wel trots kunnen zijn  
op dit feit. Een woord van dank aan allen, die het werk van Juko en Puweko hielpen verIichten is hier zeker op zijn pIaats.  
Het seizoon1971-72 is voor ons zeer succesvol verlopen. Bij de A-klassers werden het eerste, tweede en zevende elftal 
kampioen en bij do C-klassers het zeventiende elftal. De kroon op het werk werd gezet door LENS 1, dat na een spannende 
promotiekompetitie, waarin uit 4 wedstrijden 7 punten werden behaald, een lang gekoesterde wens van LENS in vervulling 
deed gaan, n.l. promotie naar de regionale afdeling.  
Hierover straks meer.  
De grote zorg voor de Juko voor het komende seizoen is de veroverde posities te behouden. Ook hiervoor zal weer een 
beroep op vele leden moeten worden gedaan; wij vertrouwen er op dat dit beroep weer niet tevergeefs zal zijn.  
TRAININGEN  
Door het nogal plotselinge vertrek van de heer Th.v.Leeuwen, de trainer van onze jeugdselektiegroepen, stond het bestuur 
voor de moeilijke taak op vrij korte termijn een goede vervanger aan te stellen. Dat dit geen gemakkelijke taak was bleek al 
spoedig. Ondanks alles is het uiteindelijk gelukt twee trainers te vinden, die bereid waren, zij het tijdelijk, de selektietrainingen 
te verzorgen.  
De trainingen van de selektiegroepen werden zoals gebruikelijk zeer goed bezocht. Ook nu weer waren er speIers, die geen 
enkele trainingsavond misten, hetgeen voor de A-junioren tweemaal per week betekende.  
De trainingen voor de Iagere eIftallen werden dit seizoen over het algemeen niet zo goed bezocht. Vooral do A-klassers lieten 
het danig erbij liggen. Het bezoek bij de lagere B-kIassers was gelukkig beter, terwijl C1 en C2 zelfs tweemaal konden trainen. 
Helaas hadden wij dit seizoen niet meer de beschikking over de heer J.Riemen als trainer voor de welpen. De 
Woensdagmiddagklub bloeide ook dit seizoen weer als vanouds. Dankzij de medewerking van enkele LENS-leden, die af en 
toe bijsprongen, kon toch steeds weer de Woensdagmiddagklub voortgang vinden.  
Wij zullen echter ons er terdege van bewust moeten zijn, dat vooral de pupillentraining strenger moet worden aangepakt 
teneinde ervan verzekerd te zijn, dat het peil van het pupillenvoetbal niet zal zakken. Er waren dit seizoen al tekenen dat de 
resultaten van onze pupillen minder waren dan vorige seizoenen.  
Dank aan alle personen, die dit seizoen de trainingen verzorgden. De goede resultaten van onze elftallen mogen een 
bekroning zijn voor hun werk.  
ELFTALLEN  
Zoals boven reeds aangehaald, begonnen wij het seizoen met 22 junioren, 8 pupillen en 6 welpenelftallen, waaraan 274 
junioren, 92 pupillen en 54 welpen hun medewerking verleenden.  
De ledenstop, waarover in ons vorig jaarverslag werd gesproken, werd in de loop van het seizoen ingevoerd. Het bestuur 
bepaalde dat alleen welpen vrij mochten worden aangenomen, maar dat tegenover de overige aanmeldingen een zekere 
selektie moest worden toegepast, terwijl familieleden altijd mochten worden aangenomen.  
De Juko was met deze ledenstop ook niet gelukkig, speciaal het feit dat deze ook voor de pupillen gold. Gelukkig is het 
bestuur op het eerder ingenomen standpunt teruggekomen en mogen pupillen nu ook onbeperkt worden aangenomen. Wij 
moeten nu afwachten of de vergrijzing van de omliggende buurten zelf niet aan de ledenstop zal medewerken. In het seizoen 
1971-72 waren de aanmeldingen al minder dan in vorige jaren.   
Wij zijn ervan overtuigd, dat een ledenstop op een of andere manier de oplossing voor het veldenprobleem moet zijn, maar wij 
zijn er ons ook van bewust, dat elke vorm van selektie bepaalde bezwaren met zich meebrengt. Wij moeten de ontwikkelingen 
nauwlettend in het oog houden en niet schromen onmiddellijk do nodige maatregelen te durven nemen, indien dit noodzakelijk 
mocht blijken.  
In het bijzonder willen wij nog eens wijzen op het versnelde vertrek van jonge gezinnen uit de omringende wijken naar 
plaatsen als Leidschendam, Zoetermeer en andere. Hierdoor heeft onze afdeling ook dit seizoen weer vele leden moeten 
laten gaan.  
KOMPETITIE  



Zoals boven reeds gememoreerd was dit een seizoen vol successen. Behalve een aantal kampioenschappen waren de 
resultaten van verschillende elftallen ook zeer goed te noemen.  
Het kampioenschap van LENS 1 en de daarna behaalde promotic naar de regionale jeugdkompetitie werd bereikt door een 
elftal dat vanaf, de pupillentijd al grotendeels bij elkaar hoorde. Met een goede trainer en goede begeleiding is het gelukt deze  
goede prestatie te behalen. Voor het doorzettingsvermogen van spelers, trainer en leider kunnen wij alleen maar respekt 
hebben. Het was heus niet al tijd even gemakkelijk, maar gezamenlijk hebben zij het toch maar gepresteerd.  
LENS 2, ook kampioen in haar afdeling, moest dikwijls spelers afstaan aan het eerste elftal. Gelukkig was de afdeling waarin 
dit elftal uitkwam niet zo sterk. Na vier wedstrijden, die allemaal met grote cijfers worden gewonnen, hebbon wij nog getracht 
gedaan te krijgen dat het elftal naar een hogere afdeling zou worden overgeplaatst. Helaas is dit niet gelukt. Achteraf bleek 
dat er maar drie echte tegenstanders zijn geweest, terwijl de overige elftallen bijzonder zwak waren. Maar toch ook onze 
komplimenten voor de spelers en leider van dit elftal.  
Ook LENS 7 werd kampioen na een spannende nek-aan-nek-race met GRVC. De laatste wedstrijd van GRVC moest de 
doorslag geven.Ook deze spelers en leider, die soms met het probleem zat, dat hij veertien spelers tot zijn beschikking had, 
onze komplimenten.  
Van de overige A-klassers bereikt het derde de derde plaats, het vierde in een zware afdeling met veelal standaard-elftallen 
een zeer goede tweede plaats. Het zesde werd derde en het achtste zesde in haar afdeling. LENS 5, lange tijd in de 
LENSrevue gedoodverfd als a.s. kampioen, haalde de reis niet.  
Van de B-klassers bereikten alleen het tiende en het veertiende goede plaatsen, resp. derde en tweede. LENS 11 en 12 
eindigden in de middenmoot en 13 en 15 in de onderste regionen. Ditzelfde lot was ook voor ons eerste B-elftal weggelegd, 
hetgeen niet te wijten was aan gebrek aan inzet, maar helaas waren de technische en taktische kwaliteiten niet aanwezig.  
Van de C-klassers eindigde het 16e op de 5e, het 18e  op de 4e, het 19e op de 2e, het 20e  op de 8e, het 21e op de 4e en het 22e 
op de 9e plaats. LENS 17, bestaande uit eerstejaars C-klassers, werd in haar afdeling kampioen. Dit konstant draaiende  
elftal belooft veel voor de toekomst. Er zit goed spelersmateriaal in. Spelers en leider vanaf deze plaats onze gelukwensen 
met het behaalde resultaat.  
In ons vorig jaarvorslag maakten wij melding van het feit dat de indeling van de lagere elftallen veel te wensen overliet. 
Gelukkig heeft de KNVB dit seizoen veel verbeterd, hoewel het nog lang niet is, zoals wij het graag zouden willen. Een ander 
euvel, dat dit jaar sterk naar voren kwam is het niet kompleet uitspelen van de kompetitie. Er zijn maar weinig elftallen van 
LENS, die alle vastgestelde wedstrijden hebben gespeeld. Wij zijn van mening, dat er wel eens te snel wordt afgekeurd bij 
slecht weer. Wij hebben wel eens de indruk gekregen, dat de velden zaterdags worden afgekeurd om deze voor de zondag te 
sparen.  
Wij hebben hierboven reeds aangehaald, dat er tekenen zijn, die er op wijzen dat het peil van onze pupillen en welpen 
elftallen daalt. In de LENSrevue van 30 juni 1972 is een volledig door de Puweko gemaakt overzicht van de pupillen- en 
welpenelftallen te vinden. Hieruit blijkt dat P4 en P6 de beste resultaten hebben bereikt, dat P1 en P2 genoegen moesten 
nemen met 6 nederlagen en 5 gelijke spelen en dat het totale doelgemiddelde zoor slecht is.  
Ook bij de welpen eenzelfde beeld. W3 bereikte het beste resultaat met slechts 7 nederlagen, W1 moest 7 keer zijn meerdere 
erkennen en speelde 3 keer gelijk. Ook hier een slecht doelgemiddelde.  
Wij zijn van mening, dat uitsluitend de training hiervan de oorzaak is. Willen wij blijven meespreken, dan moet deze training 
anders worden aangepakt. Onze pupilIen en welpen vormen nu eenmaal de basis voor onze seniorenelftallen van de 
toekomst. Aan enthousiasme bij leiders en Puweko heeft het heus niet gelegen, terwijl er ook wel goed spelersmateriaal 
aanwezig is. Trainen, trainen en nog eens trainen moet het parool zijn voor komend seizoen.  
Het totaal overzicht van álle gespeelde wedstrijden is als volgt:  
 
A-junioren  146 102 16 28 220 459-163  
B-junioren  137  52  23  62  127  253-313  
C-junioren  140 67 20 53 154  377-327  

423  221  59  143  501  1089-803  
PupilIen  177  66  29  82  161  203-314  
welpen   111  38  13  60  89  140 -210  
totaal  711  325  101  285  751  1432-1327  
 
TOERNOOIEN  
Ook nu weer heeft onze toernooikommissie toernooien georganiseerd, die alle lof verdienen. Helaas konden wij voor het eerst 
dit seizoen niet voor alle elftallen eigen toernooien vaststelIen. Het te grote aantal elftallen en het feit dat het tweede veld er al 
direct in mei uitging waren hier de oorzaak van.  
Helaas waren de weergoden ons niet altijd goedgunstig gezind. Hot toernooi op 27 mei kon wegens het slechte weer geen 
doorgang vinden, terwijl andere toernooien onder slechte omstandigheden moesten worden gespeeld.  
De toernooien verliepen weer perfect, zoals te doen gebruikelijk. Een woord van dank aan de heren van de toernooikommissie 
en aan allen, die assisteerden, onder wie voor het eerst een vrouwelijke medewerkster, onze dank.  
SPORTDAG  
Dit seizoen twee sportdagen. Een op 14 augustus, die een behoorlijke belangstelling trok en een aan het eind van het 
seizoen. Helaas was de belangstalling voor deze sportdag slecht. Waarschijnlijk veroorzaakt door het feit dat op de 
oorspronkelijk vastgestelde datum de toestand van onze velden zo was dat afkeuring noodzakelijk bleek.  
SPORTKAMPEN  
Nog steeds is de belangstelling voor onze sportkampen niet groot. Wij begrijpen dit niet al te best. Men moet eens aan zo 'n 
kamp hebben deelgemomen om te weten hoe fijn het is. Naar Leusdon ging een team, hoofdzakelijk bestaande uit oudere (!!!) 
welpen. Naar Borculo een team C-klassers en naar Weert een team B-klassers.  
JUNIORENRAAD  
Helaas heeft de Juniorenraad dit seizoen niet zo gewerkt als wij wel hadden gewild. Onze Jura is er niet alleen om kranten op 
te halen, maar er zijn volgens ons belangrijker taken voor haar weggelegd. Nog steeds zijn wij van mening dat onze Jura een 
belangrijke schakel kan vormen tussen junioren en Juko. Het komt er maar niet van. De aanmeldingen voor de Jura stromen 
ook niet binnen. Willen wij volgend seizoen werkelijk een Jura hebben die iets kan bereiken, dan moeten wij een stel 



enthousiaste junioren vinden, die daar wat van hun vrije tijd aan willen besteden. Wij staan open voor elke suggestie de Jura 
nieuw leven in te blazen.  
VERGADERINGEN  
Behalve de wekelijkse Jukovergaderingen zijn er nog enkele bijeenkomsten geweest met enkele verenigingen om gedachten 
uit te wisselen over de gang van zaken. Veel nieuws hebben wij daarbij niet gehoord. Ook werd een bijeenkomst, belegd door 
de KNVB, bijgewoond. Veel verenigingen waren hierbij vertegenwoordigd en het bleek al snel dat er een grote kloof bestaat 
tussen belangen van de kleinere verenigingen en de grote.  
Dergelijke bijeenkomsten hebben naar onze mening geen enkele zin. De belangen liggen te ver uiteen.  
ALGEMEEN  
Het experiment met de Puweko is goed gelopen en het verdient zeker aanbeveling deze kommissie in stand te houden. Over 
de richtlijnen van het bestuur zijn al enige besprekingen gevoerd met de oude Puweko. Helaas zullen daar volgend seizoen de 
vier A-klassers J.Disseldorp, Th.Booms, J.Zoun en P.v.d.Steen geen zitting meer in hebben. Voor het vele werk dat zij 
afgelopen seizoen in het belang van de pupillen en welpen hebben gedaan, onze welgemeende dank.  
Het aantal strafzaken stijgt ook in onze vereniging nog steeds. Wij zullen komend seizoen streng letten op de houding van de 
spelers en overtredingen zullen zwaar bestraft worden.  
Tenslotte dank ik mijn mede-kommissieleden voor de prettige samenwerking en voor het werk, dat zij hebben gedaan. Aan 
het eind van hot seizoen moesten wij afscheid nemen van G.de Hoogd, die om persoonlijke redenen geen zitting in de Juko 
meer kan nemen.  
's-Gravenhage, 15 juli 1972  
Namens de Juniorenkommissie  
G.B.van den Steen.  
 
JAARVERSLAG TOTOKOMMISSIE  
De reeds op de vorige jaarvergadering aangekondigde verdere daling van onze toto-omzet hebben wij tot ruim 2% kunnen 
indammen. In de 50 verspeelde toto-ronden werden in totaa148.941 formulieren verwerkt (vorig jaar 48.522), die tezamen een 
aantal kolomman bijeenbrachten van 299.648 (vorig seizoen 306.348).  
Eén van de oorzaken van deze minieme daling moet worden gezocht in de lagere gemiddelde omzet per formulier, gezien het 
feit, dat ondanks alles toch een ruime 400 biljetten meer door onze handen zijn gegaan.  
Wanneer wij het zuiver financieel bekijken, dan kunnen wij u zeggen, dat uiteindelijk meer geld dan vorig jaar in onze kas is 
terecht is gekomen, hetgeen te danken is aan een iets hogere uitkering per zegel in verhouding tot vorig seizoen.  
Do vorig jaar in uitzicht gestelde akties zullen ongetwijfeld aan het behaalde resultaat hebben bijgedragen.   
In ruim 11 wijken van Den Haag werden ruim 6000 circulaires in de bus gedeponeerd. Allen, die hieraan hebben 
medegewerkt, onze hartelijke dank.  
Evenals reeds vele andere jaren werden wekelijks deze formulieren vergaard, gekontroleerd etc. door de heren: 
A.Hoppenbrouwers, A.van Luxemburg, J.Brochard, G.van Reenen, J.Bom, G.Kemperman en J.Jager.  
Alhoewel niet als vast lid van onze Toto-kommissie kon te allen tijde een beroep worden gedaan op u weet het natuurlijk wel 
de heer A.J. 's-Gravendijk. De stereotype uitdrukking, doch beslist gemeend "onze welgemeende dank" is hier op zijn plaats.  
Naast al deze dankwoorden aan onze eigon menson, mogen wij beslist niet onze inleveradressen vergeten. Want, waar 
zouden wij zonder hen deze omzet hebben kunnen behalen.  
De toekomst van de Toto is nogal onduidelijk. Voorlopig zal echter op de oude wijze worden gestart. In de loop van het nieuwe 
seizoen zal de Tweede Kamer zich met de Wet op de kansspelen gaan bemoeien en, zoals U weet, ressorteert hier ook de 
Toto en eventuele Lotto onder. We zullen rustig moeten afwachten, wat er uit de bus zal komen, maar wanneer u het mij 
vraagt, wanneer alles er door komt zoals gepland is, zullen de verenigingen er beslist niet beter op worden, om maar niet te 
zeggen er zwaar op achteruitgaan.  
Hoe alles in de toekomst ook zal gaan draaien, wij vertrouwen op uw volledige medewerking te mogen rekenen.  
Toto-sekretariaat  
J.J.M.Jager.  
 
JAARVERSLAG KONTAKTKOMMISSIE  
Het seizoen werd eind augustus geopond met een geslaagde barbecue. Dit werd gevolgd in oktober met een beatavond 
speciaal voor de oudere LENS-jeugd. Hierna zijn er nog een Kerst- en Paasklaverjasdrive georganiseerd, welke druk bezocht 
werden.  
Het seizoen werd besloten met een tweede beatavond. Verder zijn er plannen geweest voor een autorally in begin januari, die 
al in een ver gevorderd stadium waren, maar die een paar dagen van te voren op enige onoverkomelijke moeilijkheden 
afketsten.  
Het afgelopen seizoen is de Kaka begonnen met vier leden, t.w. 
Carla Vorkink,  
Ton Hoek,  
Marianne Halleen en  
Leo de Jongh,  
Waarvan de eerste al spoedig in het begin wegens drukke werkzaamheden afviel en Ton Hoek tegen het eind van het seizoen 
stopte i.v.m. studie-drukte.  
Het nieuwe seizoen starten wij in de volgende samenstelling:  
Marian Smit, Marianne Halleen, Hans Bertens, Hans Bijsterveld en Leo de Jongh. Tevens hopen wij dat de feesten die het 
vorig seizoen voor de jeugd georganiseerd werden door de Juinorenraad nu door de Kaka georganiseerd zullen worden.  
Kontaktkommissie  
Leo de Jongh.  
 
 
 
JAARVERSLAG REDAKTIEKOMMISSIE  



De redaktie heeft het afgelopen jaar met een redelijk groot team het wel en wee van de vereniging uit kunnen dragen. Naast 
ondergetekende waren dit Jaap Colpa, Hans Bijsterveld, Pierre Heynen en "free-lenser" Cees Grimbergen.  
De vreugde over het verschijnen van een LENSrevue nieuwe stijl is in de loop van het seizoen snel verminderd, daar het 
financieel niet verantwoord was meer dan 6 pagina's per editie te verwezenlijken. Vooral de omvangrijkheid van de 
opstellingen nam zoveel ruimte in beslag dat er te weinig ruimte overbleef voor redaktionale- en ingezondan stukken. Het 
beleid van de redaktie was erop gericht de in dit seizoen te nemen bestuursbeslissingen samenhangende met enige 
belangrijke verenigingszaken, zoals de uitbreiding en verbouwing van het klubgebouw, ledenstop, multi-sport zo krities  
en zo open mogelijk te begeleiden om de mening bij de LENS-leden zo eerlijk mogelijk te vormen en de aktuele 
verenigingszaken van diverse kanten te belichten.  
Tot op zekere hoogte is de redaktie daar wel in geslaagd. Dat een en ander niet geheel bevredigend is gebeurd is mede te 
wijten aan de opgelegde noodzakelijke schrijfbeperking, de niet geheel optimaal funktionerende kommunikatie tussen bestuur 
en redaktie, terwijl ook de wat te uitgebreide samenstelling van de redaktie daar waarschijnlijk niet vreemd aan is geweest.  
Nochtans mag het redaktiejaar 1971-72, ondanks enige schoonheidsfouten bevredigend worden gonoemd.  
Iedereen die zich geroepen voelde iets voor het leesgierige LENS-volkje te schrijven heeft deze kans gehad en we danken 
dan ook ieder die ertoe bijgedragen heeft het werk van de redaktie soepel te laten verlopen. Met name willen we graag 
noemen:  

• Frank Straathof en Adrie de Pagter, die de verzending verzorgden.  

• Kees Kras, die de adressering voor zijn rekening nam.  

• Hans van Leeuwen, die zorgde voor de adresplaatjes.  
Er zijn dit jaar 35.000 LENSrevues de deur uitgegaan.  
 
Nico Drabbe.  
 
VOORLOPIG FINANCIEEL VERSLAG van het Financieel Kontrole Orgaan.  
 
De verwachting van het F.K.O. ten aanzien van de financiële resultaten over het verenigingsjaar 1971-1972 is, dat op enkele 
punten een afwijking van de begroting te zien zal zijn. De voornaamste verschillen zullen zich in gunstige zin voordoen aan  
de inkomstenzijde, nl. de posten toto en klubgebouw, terwijl aan de lastenzijde vooral de post LENSrevue een aanmerkelijke 
verhoging te zien geeft. Verwacht wordt dan ook dat het verenigingsjaar afgesloten zal worden met een gunstig saldo.  
Met de begroting voor het komende seizoen kunnen wij ons akkoord verklaren.  
Wij hebben kennis genomen van het financieringsplan dat door het bestuur is opgesteld en zijn van mening dat de daarin 
genoemde lening verantwoord is.  
Do gevoerde administratie, welke door ons is gekontroleerd, is door ons in orde bevonden.  
 
F.K.O.  
W.Hansen  
G.Kemperman  
W.Keetman.  
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